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NĚMECKO: Před pár dny proběhla v Německu mezinárodní konference lékařů v Institutu patologie,
kde lékaři a vědci se světem sdíleli zjištění o obsahu covid injekcí, a jaký vliv mají covid injekce na
lidské tělo. V tomto videu uvidíme několik snímků z těchto zjištění. To, co objevili v lahvičkách
Pfizeru, Moderny a AstraZenecy, je alarmující. Tito lékaři vyzývají k okamžitému zastavení covid
očkování po celém světě. Více ve videu.

 

PS: Na překladu samotné konference se pracuje, je ale hodně dlouhá, tak to nějakou chvíli
potrvá. Zatím jen v němčině ZDE.

Přepis:

Stew: Dnes je tu s námi dr. Jane Rubyová s tím, co jsou podle ní šokující zjištění skupiny na
konferenci Korona komise. Říká, že tohle je nevyvratitelný důkaz, že jakákoliv země, která nadále
používá covid injekce, kterým se říká vakcíny, nese spoluvinu na zločinech proti lidskosti a plánované
vraždě. Dr. Jane Rubyová je teď s námi. To zní dost průkazné.

Dr. Rubyová: To ano, Stew. Tato konference se pořádala před pár dny… museli jsme si ji
poslechnout. Je nesmírně výbušná. Pořad Stew Peterse byl první, který lidem přinesl příběhy lékařů,
kteří začali zkoumat krev očkovaných pod mikroskopem. Nyní máme sdružení těch lékařů, ale z
celého světa. Mluvíme o 35 skupinách napříč USA, Británií, Německem, Rakouskem, Japonskem.
Všichni se spojili. Společně se podívali na stovky… říkám stovky, možná přes tisíc lahviček těchto
injekcí od Pfizeru, Moderny a AstraZenecy. To, co objevili, je šokující. Našli miliony kovových kousků
s ostrými hranami… a to mluvíme jen o kapce této injekce. A našli v ní stovky těchto ostrých
kovových kousků.

Viděli tam parazitický materiál. Stew, jedna z nejděsivějších věcí je ta, jak ten roztok pod
mikroskopem ohřáli, částice se začaly velmi rychle a synchronně pohybovat. Tohle je nesmírně
děsivé… dnes jsem zde přinesla několik snímků a ohromující video, což je ve skutečnosti jen část
několika hodin videa od těchto výzkumníků. Než se dostaneme ke snímkům, ráda bych tu přehrála to
video, abychom všichni viděli, o čem tu mluvíme.

Video z konference: „Uvnitř této vakcíny je tato… jde o vakcínu uvnitř nádobky. Našli jsme tam
tuto strukturu, což vypadá jako malá SIM karta z mobilu. Dívali jsme se na ni a přiblížili k ní magnet,
Neobjevili jsme žádnou reakci této části na magnet, kterou jsme k ní přiblížili. Je to velmi zajímavé.”
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Stew: Páni.

Dr. Rubyová: Je to ohromující, že?

Stew: Co přesně tady tvrdí?

Dr. Rubyová: Tohle byl anglický překlad doktorky Marii Hubnerové z Německa. Nebo z Rakouska,
omlouvám se, pokud jsem to spletla. Tohle vše mi přímo poslal jeden z lékařů, který také vypovídal
na této konferenci. Dr. Axel Bolland. Provedli tedy analýzu několika lahviček. Vzali jednu kapku,
kterou zkoumali pod obyčejným mikroskopem… nemluvíme o ničem nóbl, co nikdo jiný nedokáže
zopakovat. A mnoho z nich to zopakovali. Viděli všude ostré kovové předměty. Ostatní odborníci jim
potvrdili, že tam vidí vrstvy grafenu. Všude je viděli. Viděli velké obdélníkové struktury. Podívejme se
na ty snímky. Ráda bych začala s jedním konkrétním snímkem.

Ve skutečnosti je to kompozit čtyřech snímků. Když se podíváte na levý horní roh, vidíte tam dvě
struktury… velmi vlnitou a zářivou strukturu na spodku.

To je kov… nějaká kovová struktura. Samozřejmě každý z těchto čtyřech snímků je zvětšený… trošku
odlišně, ale jde v podstatě o obyčejný světelný mikroskop. A pak v tom rohu vidíte další vertikální
strukturu, s téměř obdélníkovým tvarem s neurčitým špičatým spodkem. Tohle jsou ohromující
struktury, které tito odborníci nikdy předtím neviděli. Řekli, že nejsou biologické, což znamená, že
jsou anorganická a podle nich nemají vůbec co dělat uvnitř lidského těla. Vpravo nahoře na snímku
vidítě něco, co vypadá jako kus skla nebo kovu. To je ve skutečnosti ostrý kovový kousek. Řekli, že v
pouhé kapce jich tam jsou tisíce.

V levém spodním rohu vidíte takový zkroucený materiál.
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Nebyli schopni ho identifikovat. Jen řekli, že je to neurčitý kousek. Ale když se na tyto kousky
podívali ve videu… a tohle je tří hodinová tisková konference… vidíte, jak se spousta těchto věcí
rozzáří, velmi rychle se pohybují. Vypadá to, jakoby se pohybovaly s nějakým úmyslem směrem k
sobě a pak pryč od sebe. A pak v pravém dolním rohu vidíte…. tady vzali uzavřenou lahvičku a dali ji
pod mikroskop. Takže levý dolní roh je mimo lahvičku, a pak v pravém horním rohu toho snímku
vidíte dvě… vlastně tři… ale vidíte tam tyto struktury. Jedna je dlouhý pruh a druhá je shluk
materiálu v pravém dolním rohu.

Ověřili, že jde o kovové struktury a to na základě toho, jak odráží světlo. Když se podíváte zblízka na
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oblast kolem toho dlouhého tlustého pruhu, hned pod ním uvidíte kousek, který vypadá jako… o tom
mluvil ve videu, že vypadá jako SIM karta. Podle mě si nemyslel, že je to SIM karta, ale ten kousek
se ve videu sám o sobě pohybuje a snaží se najít cestu kolem těch struktur. Takže velmi děsivé…
další snímek, který chci publiku ukázat, je tento jedinečný snímek. Vpravo vidíte čtyři lékaře.

Na samotném snímku uprostřed vidíte dlouhý pruh s kratším kouskem, který ho protíná. Řekli, že
tohle v každém ohledu vypadá jako parazit. Chci jen říct, že tohle byla velmi dlouhá tisková
konference. Tato konkrétní sekce, o které tu mluvím, je pouze jedna část konference. A musím vám
říct, že tato tisková konference měla dvojitý název.

Můžete si ji najít všude na internetu. Jsou dva názvy: „Příčina úmrtí po covid vakcíně”. O tom
budeme mluvit v pondělí. Tyto konkrétní informace, o kterých tu mluvím, jsou z druhé části
konference s názvem „Neodhalené složky covid vakcíny”. Tato konference se pořádala v Institutu
patologie v Reutlingenu v Německu. A jak jsem předtím řekla, tito lékaři tohle viděli několika set
krát. Tvrdili, že nebyli překvapeni, že tam tohle vidí, ale že svět by měl být v šoku. A vskutku řekli…
tohle je obsaženo v tekuté vakcíně. Jsou tam částice, které se neustále pohybují. V pondělí uvidíme,
co tyto částice dělají, jak jsou ve vaší krvi, a jak vaše bílé krvinky, granulocyty a lymfocyty na tyto
částice reagují. Je to nesmírně děsivé. Přijde mi to naprosto šokující.

Stew: Takže tohle bylo provedeno jako tisková konference? Přednášeli před médii?

Dr. Rubyová: Ano, snaží se ta zjištění šířit. Snaží se říct – dívejte, tohle je celosvětová záležitost.
Máme 35 skupin čítající stovky výzkumných vědců, právníků a lékařů, kteří přináší všechny svoje
důkazy. A všichni viděli to stejné. Naprosto neuvěřitelné. A řekli to, co jsi říkal na začátku… jakákoliv
země, jakákoliv vláda, jakákoliv společnost, která v této očkovací kampani po dnešku bude
pokračovat, co je nyní tohle známo, bude a měla by být stíhaná za zločiny proti lidskosti. Oni vyzývají
k celosvětovému okamžitému zastavení očkování. A prosím, neočkujte děti… mají velké obavy,
protože vidí, jak tyto společnosti jdou po stále mladších dětech.

Stew: To je pro mě bod zlomu. Nikdo tohle do mých dětí nepíchne… jen na základě toho, co už o
tomto vím. Ale pokud to, co říkáte, lze ověřit… a vypadá to, že lze… existují video důkazy. Doporučil
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bych všem, aby si to sami prověřili, zjistili si, kdo jsou tito lidé… já se teď tohle právě dozvídám. Ale
důvěřuji vašemu procesu ověřování. Určitě jste si zjistila, co je to za skupinu, kdo jsou tito lidé na
konferenci Korona komise, která proběhla… a řekla jste, že tohle video má tři hodiny. Je přeloženo
do angličtiny. Určitě jste si ověřila, že jde o přesný překlad.

Pokud to tak je, a jak vidíme ty snímky, nedávno jsme mluvili s odborníkem na mikroskopii, který
říkal, že on v těch injekcích objevil nerezovou ocel a ostatní kovy společně s oxidem grafenu a
parazity. Tohle jen potvrzuje to jeho zjištění. A také to obhajuje nás všechny…. pamatujete, když
jsme měli pocit, že jsme sami, protože jste byla jediná, která křičela o oxidu grafenu? Teď se o něm
mluví všude… podle všeho je to jedna z hlavních složek této věci, nebo je alespoň součástí, a je pro
lidi jedovatý. Teď o tom všichni mluví… Karen Kingstenová řekla, že oxid grafenu je ve skutečnosti
naše nejmenší obava s ohledem na to, co uvnitř těchto injekcí ve skutečnosti je.

Dr. Rubyová: Ano, a Stew, v pondělí budu mluvit o další části jejich tiskové konference, ve které
zkoumali těla 40 lidí, kteří zemřeli do dvou týdnů po očkování. Mají jejich srdeční tkáň, mozkovou
tkáň. Ukážou vám, jak tyto tkáně byly ovlivněny, a jak jsou zanícené. Uvidíte, že někdy se ten efekt
projeví pomaleji a někdy to lidi složilo velmi rychle, jako těchto 40 lidí. Tohle je z pitev, takže je to
certifikované od lékařů a vědců. Tohle bude další šokující zpráva.

Stew: A jen aby všichni věděli, nezadržujeme ty informace záměrně, abychom vás drželi v napětí.
Máme tu další program a došel nám čas. Dr. Jane Rubyovou najdete na jejím Telegram kanálu:
t.me/drjaneruby, a pokud máte tip nebo otázku pro náš týdenní segment „Ask Dr. Jane”, napište jí na
drjaneruby@protonmail.com. Máme tu jen další důkazy… prosím, nenechte si tuto věc píchnout.
Tohle je otřesné.

Dr. Rubyová: Jen počkejte.

Stew: Ani nečekejte… na co čekat? Jen to nedělejte… pokud si ji dáte později, jen oddalujete to
nevyhnutelné – zemřete. Prosím, nedávejte tohle svým dětem. Pokud si chcete hrát se svým tělem, to
je v pořádku, ale nedávejte to prosím svým dětem. Tohle by mělo stačit. Stovky lékařů, stovky vědců
z celého světa, kteří se spojili bez politické agendy, kteří říkají, že tohle se musí zastavit, a kdokoliv,
kdo tohle podává, nebo vyrábí nebo rozváží, kdokoliv, kdo je v tomto zapojen, by měl být souzen za
zločiny proti lidskosti, a já souhlasím.

Dr. Rubyová, moc vám děkujeme.

Dr. Rubyová: Děkuji Stew.

Překlad: David Formánek

Zdroj
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